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Grafológiai tanulmányaimat a méltán híres Grafológiai Intézetben végeztem, s azóta is tagja
vagyok az Intézet gyorselemző csapatának, valamint a Magyar Írastanulmányi Társaságnak.

  

Grafológusként meggyőződésem, hogy a grafológia mint tudomány a személyiség fejlődésének
egyik leghatékonyabb eszköze, mely objektív, tárgyilagos képet készít az író személyről.

  

Önmagunk ismerete, megértése hozzájárul, hogy toleránsabban viselkedjünk másokkal, mindez
könnyebbé teszi a párkapcsolat, munkatársi és üzleti kapcsolat kialakítását, ápolását.

  

Az írásjegyek tudatos, de fokozatos változtatása személyiségünkre visszahat, így elhagyhatjuk
rossz szokásunkat A bennünk rejlő képességek, készségek ismeretének birtokában pedig újabb
lehetőségek tárulnak fel előttünk. Tudásommal azoknak szeretnék segíteni, akik megtisztelnek
bizalmukkal.

  

Márton Tünde
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